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PROTOKÓŁ  NR II/2010 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 13 grudnia 2010 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 15 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1205, a zakończyła o godzinie 1240 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
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Do pkt.1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Kazimierz Michael dokonał otwarcia sesji, stwierdził, 

że ustawowy skład rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie 

poinformował, że na sesji obecnych jest 15 radnych, po czym stwierdził prawomocność obrad.  

Do pkt 2. i  Do pkt. 3 

Z.K. Michael przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Złożenie ślubowania przez radną nieobecną na pierwszej sesji Rady Miejskiej. 

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

6. Wybór członków poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej wraz z podjęciem 

uchwały. 

7. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - 

radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Eugenię Romańczyk na sekretarza obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych z pytaniem czy ktoś chce 

zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad.  

Ponieważ nie zgłoszono innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał porządek pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
porządek został przyjęty 

Do pkt 4. 

Z-ca Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Joanna Bodyk wręczyła p. Bernadecie 

Stefanii Gołuszko zaświadczenie stwierdzające, że w wyborach, które odbyły się dnia 21 

listopada 2010 r. została wybrana radną Gminy Paczków. 

zał. nr 3 

Radna Bernadeta Stefania Gołuszko złożyła ślubowanie zgodnie z rotą zawartą w art. 23a ust. 1 

ustawy o samorządzie gminnym. 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył gratulacje radnej Bernadecie Gołuszko. 

Do pkt 5. 

Z-ca Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Joanna Bodyk wręczyła p. Bogdanowi 

Andrzejowi Wyczałkowskiemu zaświadczenie stwierdzające, że w wyborach, które odbyły się 

dnia 5 grudnia 2010 r. został wybrany Burmistrzem Gminy Paczków. 

zał. nr 4 

Bogdan Wyczałkowski złożył ślubowanie zgodnie z rotą zawartą w art. 29 a ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 

„Obejmując Urząd Burmistrza Gminy Paczków uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy”. 

Po złożeniu ślubowania Burmistrz stwierdził, że jest wyróżnieniem dla niego to, że po raz 

kolejny został wybrany na Burmistrza. Na pewno jest to wyzwaniem dla niego. Będzie to trudna 

kadencja, gdyż pojawiło się wiele nowych zadań, ale przy pomocy radnych, urzędników uda się 

podołać tej kadencji. Ma nadzieję, że współpraca i zdrowy rozsądek pozwoli po czterech latach 

powiedzieć, że dobrze wykonało się swój obowiązek i nie ma się czego wstydzić. Najtrudniej 

będą mieli ci radni, którzy jednocześnie są sołtysami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował wyboru Burmistrzowi. Stwierdził, że do tej pory 

współpraca między Burmistrzem i Radą układała się dobrze i chciałby, aby nadal tak było. Na 

pewno będzie to trudna kadencja ze względu na wiele rzeczy, o których będzie rozmawiać się na 

bieżąco. 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 5 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odbyło się spotkanie radnych, na którym 

skompletowano składy Komisji. Dużą rolę tutaj odegrali Przewodniczący poszczególnych 

Komisji, którzy dobierali do składów poszczególnych Komisji radnych. Następnie poprosił, aby 

Przewodniczący stałych Komisji wybrani Uchwałą nr I/5/2010 zgłosili propozycje składów 

osobowych Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej E. Romańczyk przedstawiła propozycje składu Komisji 

Rewizyjnej: 

1. Pan Tomasz Wiśniewski, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

2. Pan Eugeniusz Piotr Mikołajczak, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

3. Pani Katarzyna Agnieszka Motyka, która wyraził zgodę na kandydowanie. 
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4. Pani Stanisława Sroka, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem kto z radnych jest za takim składem 

Komisji Rewizyjnej? 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się”  
zaakceptowano skład Komisji 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami Władysław Krótkiewicz 

przedstawił propozycje składu Komisji: 

1. Pan Tomasz Wiśniewski, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

2. Pani Bernadeta Stefania Gołuszko, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

3. Pani Wiesława Maria Kurowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

4. Pani Jolanta Ewa Kalisz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

5. Pani Bożena Elżbieta Małochleb, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem kto z radnych jest za takim składem 

Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami? 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się”  
zaakceptowano skład Komisji 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych Stanisława 

Sroka przedstawiła propozycje składu Komisji: 

1. Pan Władysław Krótkiewicz, który wyraził zgodę na kandydowanie 

2. Pani Bernadeta Stefania Gołuszko, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

3. Pani Jolanta Ewa Kalisz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

4. Pan Przemysław Jan Tetłak, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

5. Pan Jarosław Waldemar Soszek, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

6. Pan Marek Szczepan Kupczak, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem kto z radnych jest za takim składem 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych? 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się”  
zaakceptowano skład Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Marek Szczepan 

Kupczak przedstawił propozycje składu Komisji: 

1. Pani Bożena Elżbieta Małochleb, która wyraziła zgodę na kandydowanie.  
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2. Pani Katarzyna Agnieszka Motyka, która wyraziła zgodę na kandydowanie.  

3. Pan Przemysław Jan Tetłak, , który wyraził zgodę na kandydowanie. 

4. Pani Wiesława Maria Kurowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie.  

5. Pan Jarosław Waldemar Soszek, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

6. Pani Wiesława Franciszka Nowakowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie.  

7. Pan Eugeniusz Piotr Mikołajczak, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem kto z radnych jest za takim składem 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji? 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się”  
zaakceptowano skład Komisji 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania członków 

komisji stałych Rady Miejskiej w Paczkowie. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub 

pytania do przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr II/6/2010 została podjęta. 

zał. nr 5 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 6 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 7. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Nowakowska poinformowała, że są znowu próby 

likwidacji Biura Obsługi Bezrobotnych oraz Wydziału Komunikacji w Paczkowie. Stwierdziła, 

że Rada powinna wystąpić z konkretnym zapytaniem do Starosty czy to jest prawda. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Soszek stwierdził, że nie ma co występować z pytaniem, 

gdyż jest konkretna informacja, że w najbliższy czwartek na posiedzeniu Zarządu Powiatu będzie 

głosowany temat likwidacji obu Wydziałów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że w „Nowinach Nyskich” pojawiły się informacje 

o likwidacji Wydziałów. Przedstawiły tę informację osoby, które w poprzedniej kadencji również 

miały takie plany. 

Burmistrz poinformował, że w piątek przeprowadził rozmowę z Dyrektorem Powiatowego 

Urzędu Pracy p. K. Kolbiarzem, który ma przygotować wniosek o likwidacji zamiejscowych 

Oddziałów Obsługi Bezrobotnych na najbliższe posiedzenie Zarządu Powiatu czyli w najbliższy 

czwartek i prawdopodobnie głosowanie będzie 4:1. Sprawa jest poważna. Przypomniał, że w 
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poprzedniej kadencji, też były takie próby, które zakończyły się tym, że dopłacamy do 

utrzymania tych dwóch Oddziałów. Stwierdził, że już dzisiaj powinno być przygotowane 

stanowisko Rady Miejskiej w tej sprawie. Rada powinna się stanowczo sprzeciwić. Na pewno 

chciałby wprosić się na sesje Rady Powiatu, aby zabrać głos w tej sprawie. Na konwencie 

Burmistrzów, Wójtów również będzie poruszał tą sprawę zwłaszcza, że ma poparcie wszystkich 

Burmistrzów. Nie wie jak miałoby wyglądać podpisywanie listy, przy likwidacji Biura Pracy w 

Paczkowie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Nowakowska stwierdziła, że jak ludzi nie będzie stać na 

dojazdy do Nysy to stracą ubezpieczenie zdrowotne i tym samym zostaną pozbawieni opieki 

zdrowotnej. 

Burmistrz dodał, że na pewno trzeba będzie pozbierać podpisy pod tym protestem. Na wsiach 

będzie się prosić sołtysów o zbieranie podpisów, a ponadto będzie można składać podpisy w 

Urzędzie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że Rada Powiatu podjęła kiedyś uchwałę w tej 

sprawie, której moc prawdopodobnie niedługo wygaśnie dlatego niektóre osoby się spieszą. 

Ponadto musi być oficjalna decyzja Zarządu Powiatu, gdyż na chwilę obecną są tylko informacje 

prasowe. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Nowakowska zgłosiła wniosek, aby wystąpić do 

Zarządu Powiatu w sprawie nie wyrażenia zgody na likwidację Wydziału Komunikacji i Biura 

Obsługi Bezrobotnych w Paczkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek W. Nowakowskiej 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się”  
przyjęto wniosek do realizacji. 

Radny M. Kupczak przedstawił protest jaki zostanie wysłany do Marszałka Województwa 

Opolskiego przeciwko likwidacji Rejonu Energetycznego w Paczkowie od 1 stycznia 2011 r. 

Czyli następna instytucja będzie z miasta ubywać. Już wielokrotnie broniono się przed taką 

likwidacją, dlatego teraz też wystosowano petycję przeciwko likwidacji instytucji, która posiada 

charakter publiczny. Liczy na poparcie samorządów terytorialnych i stąd prośba, aby 

poinformować o tym społeczeństwo, gdyż ta likwidacja dotknie każdego, ponieważ każdą sprawę 

np. reklamację książeczki, zmianę umowy, trzeba będzie załatwiać w Nysie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że radnych często stawia się w sytuacji, że muszą 

decydować o likwidacji np. o zamknięciu oddziału jakiegoś szpitala. 

Radny E. Mikołajczak poinformował, że z Domu Dziecka w Paczkowie będą przeniesione małe 

dzieci do Jasiennicy. Tych starszych dzieci zostanie niewiele i będzie można te dzieci przenieść 
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do budynku po Biurze Obsługi Bezrobotnych, a wyremontowany budynek będzie mógł Powiat 

sprzedać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że ma kontakt z pracownikami Domu Dziecka i nie 

słyszał o takich planach, ale być może decyzja zostanie podana tylko do wiadomości, gdyż Dom 

Dziecka nie leży w kompetencjach Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Soszek stwierdził, że chcąc walczyć o cokolwiek dla 

miasta i gminy nie można czekać na oficjalną informację Zarządu Powiatu, a musi być ślad na 

miejscu, że cały czas pracuje się nie chcąc dopuścić do likwidacji tych instytucji. Dlatego w tej 

chwili ten protest i kolejne pisma świadczyć będą o tym, że nie siedzi się i czeka na likwidację 

tylko się działa. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Nowakowska poruszyła temat PKS-u. Stwierdziła, że 

najbardziej pokrzywdzeni są mieszkańcy sołectw. Dodała, że nie wie jak to zrobić, ale dobrze 

byłoby żeby jeździł FAN również na tereny wsi, gdyż ludzie nawet nie mają czym dojechać do 

lekarza. 

Radna B. Gołuszko poinformowała, że w górze wsi Gościce dzieci stoją pod gołym niebem i 

czekają na autobus. Zwróciła się z prośbą, aby wykonać jakieś zadaszenie, żeby dzieci i 

mieszkańcy czekali na autobus w godnych warunkach. 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o PKS to jest to Spółka Starostwa Powiatowego, które 

wyliczyło ile Gmina będzie musiała dopłacać, aby utrzymać te połączenia, które już są. Jest to 

kwota około 104 tys. zł. 

Radny W. Krótkiewicz odpowiedział odnośnie przystanku w Gościcach. Poinformował, że 

dotychczasowy przystanek był na prywatnej posesji i dlatego został zlikwidowany. W tym 

tygodniu zostanie zrobiona wiata zadaszająca ten przystanek.  

Radny P. Tetłak zadał pytanie odnośnie modernizacji miejskiej kanalizacji i odbudowy 

chodników na ulicy Staszica. Zadał pytanie czy Gmina Paczków jako inwestor ma wpływ na to 

jak wykonawca odbudowuje chodniki i dlaczego w tygodniu poprzedzającym sesję, w warunkach 

atmosferycznych niesprzyjających tego typu pracom, te chodniki były wykonywane. Wykonawca 

w czasie odwilży gdy jest błoto nie przygotowuje tego podłoża, bądź przygotowuje podłoże z 

cementu w czasie mrozów? Zauważył, że jest pewnie okres gwarancji, nie mniej należałoby 

zadbać o to, aby te chodniki były należycie wykonane. Zadał pytanie dlaczego Gmina Paczków 

nie zabezpieczyła kostki brukowej wyciągniętej spod asfaltu na ulicy Staszica, którą można 

byłoby wykorzystać na inwestycje Gminne? A tak jest ona sprzedawana za przysłowiowe „pół 

litra” na prywatne posesje. 

Burmistrz odpowiedział, że kostka brukowa nie jest Gminy. Jej właścicielem jest Powiat. 

Odnośnie chodników to nie są one finansowane w ramach tej inwestycji. Naprawę chodników 

wymuszono na wykonawcy ze względu na to, że zostały zniszczone. Termin odbioru to 15 maja i 
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na pewno będą się przyglądać wykonaniu. Na dzień dzisiejszy prace zostały wstrzymane. 

Odnośnie kostki brukowej Gmina występowała o przekazanie tej kostki co spotkało się z 

odmową. Trzy dni temu powiedziano, że tą resztę kostki przekażą nam bez zgody Zarządu. 

Radna E. Romańczyk zauważyła, że na ulicy Staszica przed domem nr 17 rynnę nie puszczono 

do burzówki tylko woda cieknie po chodniku. 

Do pkt 8. 

Na sesji nie rozpatrywano innych spraw.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław 

Kazimierz Michael zamknął II sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

 

Sekretarz obrad: 

Eugenia Romańczyk      

 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 
 

 


